

10 April 2025

10 أبريل 2025

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange

المحترمين

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Masdar Completes Acquisition of the Outstanding Shares in TERNAL ENERGY SA

الموضوع: "مصدر" تستكمل الاستحواذ على الأسهم المتبقية في شركة "تيرنا إنرجي إس إيه"

Please be informed that Abu Dhabi Future Energy Company PJSC ("Masdar"), the UAE's clean energy leader and one of the world's fastest growing renewable energy companies, in which Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA") holds a 43% shareholding, has announced that it has completed the acquisition of the outstanding shares of TERNAL ENERGY SA (TENERGY.AT).

The deal, agreed at a price of 20 euros per share (C. AED 78 per share), valued TERNAL ENERGY SA at an enterprise value of 3.2 billion euros (C. AED 12.40 billion).

This transaction for the remaining 30% of TERNAL ENERGY SA's shares follows Masdar's initial acquisition of 70% of the outstanding shares of TERNAL ENERGY SA, in November of 2024.

For more information, please see Masdar's announcement:

<https://masdar.ae/en/news/newsroom>

نودّ أن نحيط عنايتكم الكريمة علماً أن شركة أبوظبي لطاقة المستقبل ش.م.ع ("مصدر")، وهي شركة الطاقة النظيفة الرائدة في دولة الإمارات العربية المتحدة وواحدة من أسرع شركات الطاقة المتجددة نمواً في العالم، والتي تمتلك فيها شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع ("طاقة")، حصة 43%، أعلنت عن استحواذها على الأسهم المتبقية في شركة "تيرنا إنرجي إس إيه".

وقد تمت صفقة الاستحواذ على الأسهم بسعر 20 يورو للسهم (78 درهم إماراتي تقريباً)، أي بقيمة مؤسسية لشركة "تيرنا إنرجي إس إيه" تبلغ 3.2 مليار يورو (12.4 مليار درهم إماراتي تقريباً).

وجاءت صفقة الاستحواذ على الأسهم المتبقية في "تيرنا إنرجي إس إيه" والبالغة 30% من أسهمها بعد أن كانت "مصدر" استحوذت على 70% من أسهم الشركة في نوفمبر 2024.

لمزيد من المعلومات، يرجى الاطلاع على البيان الصحفي الكامل من "مصدر" في الرابط:

<https://masdar.ae/ar/news/newsroom>

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Yours faithfully,

Mohammad Sharafi

Mohammad Adnan Sharafi
Board Secretary



محمد عدنان شرفي
أمين سر مجلس الإدارة